

For Those Seeking The Truth & Dynamic Living

သမ္မာတရားနှင့် ကြွယ်ဝသော အသက်တာရှာဖွယ်သူအတွက်

“Christ is victor”

“ခရစ်တော်သည်အောင်နိုင်သူ”

ဇန်နဝါရီလ၊ဖေဖော်ဝါရီလ၊ ၂၀၁၀ Christ is Victor

“အမှုသစ် ပေါ်လာခြင်း”

“A New Beginning”

ကြည့်ရှုလော့၊ အမှုသစ်ကို ငါပြုမည်။ ယခုပေါ်လာလိမ့်မည်။ သင်တို့သည် အမှန်သိမြင်ကြလိမ့်မည်။ အကယ်စင်စစ်တော်၌ လမ်းလည်းကောင်း၊ လွင်ပြင်၌ စီးသောရေကိုလည်းကောင်း ငါ ဖန်ဆင်းသမည်။ (ဟောရှာယ ၄၃:၁၉)

ဘုရားသခင်သည် သင်၏ ဝိညာဉ်ရေး ကြီးထွားရန် အမြဲ အလိုရှိ၏။ လူသားသည် ကြိုးစားအားထုတ်ခြင်း အမှုနှင့် ကောင်းမွန်စွာ ပြီးစီးသောအမှု အလုံးစုံပြီးစီးသော် ငြာလည်းပဲ ကျေနပ်ရောင့်ရဲခြင်း မရှိပါ။ လူတစ်ဆက်လွန်း သွားပြီး တဆက်ပေါ်လာ၏။

လူသည် နေအောက်မှာ ကြိုးစားအားထုတ် သမျှတို့၌ အဘယ်အကျိုးရှိသနည်း။ ခပ်သိမ်းသောအရာတို့သည် လူမပြောနိုင်အောင် ပင်ပန်းခြင်းနှင့် ယှဉ်ကြ၏။ ထို့ကြောင့် အသစ်ဖြစ်၏ ဟုဆိုရင်သော အမှုအရာ တစ်ခုခု ရှိသလော့။ လူသား၏ နေ့ရက်အပေါင်းတို့သည် ဝမ်းနည်းခြင်း၊ သူ၏အလုပ်အကိုင်လည်း ငြိုငြင်ခြင်းဖြစ်၏။ ထို့ကြောင့် လူသည် နေ့စဉ်နေ့တိုင်း သေမင်းကြီးကို နီးစပ်လေလေ ဖြစ်သည်။ တချို့လူတို့သည် ဘုရားသခင် ပြင်ဆင်ပေးသော အမှုသစ်ကို ဤနှစ်သစ်၌ မမြင်တွေ့နိုင်ပါ။ အကြောင်းမူကား ထို အမှုအရာသည် ငါတို့ အရင်ရှေးကာလ၌ ဖြစ်ဘူးပြီး ဟု မိန့်တော်မူကြ၏။ ထာဝရ ဘုရားကို မျှော်လင့်သော သူတို့ မူကား အားပြည့် ကြလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်၏ အမှုသစ်ကို နှစ်သစ်ကူးတိုင်း မြင်တွေ့ကြသည်။ ဘုရားသခင်၏ နှစ်သက် မြတ်နိုးရာ ရွေးချမ်းသော သူမူကား ထိုသူ၏ အပေါ်၌ ဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်တော်ကို တည်စေသည်။ သူသည် လူအမျိုးမျိုးတို့ကို တရားပေးလိမ့်မည်။ ဤသူသည် ဘုရားသခင်မှလာသော အသစ်သော ရူပါယုံနှင့် အသက်တာ လျှောက်လှမ်းပြီး မြေကြီးပေါ်မှာ တရားတော်ကို မတည် စေမီတွင် အားမလျော့ ၊ စိတ်လည်းမပျက်ပါ။

ဘုရားသခင် မိန့်တော်မူသည်မှာ “ ကြည့်ရှုလော့၊ အမှုသစ်ကို ငါပြုမည်။ ယခုပေါ်လာလိမ့်မည်။ သင်တို့ သည် အမှန် သိကြလိမ့်မည်။ အကယ်စစ်စစ်တော်၌ လမ်းကို၎င်း ၊ လွင်ပြင်၌ စီးသောရေကို၎င်း ငါဖန်ဆင်းသမည်။ အကယ်စင်စစ် ဘုရားသခင်သည် သင်၏အသက်တာ၌ လမ်းဖန်ဆင်း ပေးတော်မူ၏။ ဝန်လေး၍ ပင်ပန်းသော သူအပေါင်းတို့ အသစ် သေသာအမှုကို ငါပြုမည်ဟု ဘုရားသခင် မိန့်တော်မူသည်။ အကယ်စင်စစ် ဘုရားသခင်သည် အသစ်သော နှလုံးသား၊ အသစ်သော ဝိညာဉ်တော် ဖန်ဆင်းသေးသူဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် ဘုရားသခင်သည် အသစ်သော အရာခပ်သိမ်း ဖန်ဆင်းပေးသူလည်းဖြစ်၏။

ယေရှုက ငါသည် လယ်ခရီး ဖြစ်၍၊ သမ္မာတရားလည်း ဖြစ်သည်ဟု မိန့်တော်မူ၏။ အသစ်သောအရာဆွေးနွေးသည်မှာ အသစ်သော မိသားစု၊ အသစ်သောနှလုံးသားနှင့် အသစ်သော ရူပါယုံများ ပါဝင်၏။ ဤနှစ်သစ်ကူးတွင် အသစ်သော ယုံကြည်ခြင်း၊ အသစ်သော ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့် အသစ်သော နိမ့်ချသော အသက်တာ သင်လိုအပ် နေပါသလား။ ယေရှုနှင့် အသစ်သော အသက် လျှောက်လှမ်းခြင်း ငါလိုအပ်၏။ အို ယေရှုအကျွန်ုပ်ကို ကယ်တော်မူပါ။ ကိုယ်တော်၏ ဘုရားထံ ထင်ရှားသို့သလို၍။ ဤနှစ်သစ်ကူးတွင် အသစ်သော ရူပါယုံနှင့် အကျွန်ုပ်ကိုလည်း ပြပို့ ဆော်တော်မူပါ။

ယောရှုဒ်ယေလ

အသက်တာစမ်းစစ်ခြင်း

“Reality Check”

ထာဝရ ဘုရား၏နာမတော်သည် ခိုင်ခံ့သော ရဲတိုက်ဖြစ်၍ ရာဇာဓိပတိသော သူတို့ သည် ပြေးဝင်သဖြင့် လုံခြုံစွာနေရကြ၏။

(သုတ္တံကျမ်း ၁၈:၁၀)။

“Weekly Resolutions”

“အပတ်စဉ် သန့်ဌာန်”

အကျွန်ုပ်သည် ဘုရားသခင်၏ ကူညီမစခြင်း မရှိပဲ အဘယ်အရာမျှ မလုပ်နိုင်ပါ။ ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်အားဖြင့် သော်လည်းကောင်း၊ နိမ့်ချသော အသက်တာနှင့် ဤသန့်ဌာန်သည် အသက်တာ၌ ထိတ်သိမ်းစေတော်မူ၏။ ဤအပတ်စဉ် သန့်ဌာန်သည် အစဉ်မြဲ သတိရ ဖတ်ရှုခဲ့သည်။

၀၁။ ဘုရားသခင် ဘုံတော်ထင်ရှားဖို့ အကျွန်ုပ်၏ စိတ်နှလုံး အသိဉာဏ် အကြွင်းမဲ့ မျက်မှောက်ဖြူဖို့ ရည်ရွယ်ချက် ချသည်။

၀၂။ ဘုရားသခင် ပေးထားသော တာဝန်အသီးသီးကို ကျေပွန်ရန် ကြိုးစားအားထုတ်မည်ဟု ရည်ရွယ်ချက်ထားသည်။

၀၃။ အကျွန်ုပ်၏ အသက်တာ ပိုမို တိုးတက်စေဖို့ ရထားသော အခွင့်အရေးကို မဆုံးရှုံးအောင် ပိုင်ဆိုင်နိုင်ဖို့ ရည်ရွယ်ချက်ထားသည်။

၀၄။ လုပ်ငန်းအသီးသီး၌ စိတ်နှလုံး အကြွင်းမဲ့ ထမ်းဆောင်နိုင်ရန် ရည်ရွယ်ထားသည်။

၀၅။ သမ္မတရားနှင့် ဆန့်ကျင်သော မကောင်းဆိုးဝါးသော အရာမလုပ်ဖို့ ရည်ရွယ်ချက်ထားသည်။

၀၆။ သူတပါးအပေါ်၌ လက်စားချေလို ခြင်း စိတ်မရှိဖို့ ရည်ရွယ်ချက်ထားသည်။

၀၇။ သူတပါး စိတ်ပျက် အားငယ်စေ သော စကားမပြောဖို့ ရည်ရွယ်ချက်ထားသည်။

၀၈။ အကြံထမြောက်၍ အောင်မြင်နိုင်ဖို့ ကျမ်းစာကို နေ့၊ ည မပြတ် ကြည့် ရှုဖတ် ရွတ်မည်ဟု ရည်ရွယ်ချက်ထားသည်။

၀၉။ ငါမြတ်ဆိုသော ဆုတောင်းသံကို ဘုရားသခင်သည် အစဉ်အမြဲ နားထောင်တော်မူ၍ အမြဲ ဆုတောင်းရန် ရည်ရွယ်ချက်ထားသည်။

၁၀။ တာဝန် အသီးသီးကို အဆုံးထိ တိုင်အောင် ထမ်းဆောင်မည်ဟုရည်ရွယ်ချက်ထားသည်။

၁၁။ အောင်မြင်သည် ဖြစ်စေ၊ မအောင်မြင်သည် ဖြစ်စေ အရှုံးမပေး ဖို့ ရည်ရွယ်ချက်ထားသည်။

၁၂။ သူတပါးကောင်းကျိုးအတွက် အမြဲ ကြိုးစားအားထုတ် ဖို့ ရည်ရွယ်ချက်ထားသည်။

၁၃။ ကိုယ်တော်၏ သမ္မတရားလမ်းသို့ အမြဲလိုက်သွား နိုင်ဖို့ ရည်ရွယ်ချက်ထားသည်။

၁၄။ အကျွန်ုပ် ဤနုတ်တပါးတည်း အထဲကသောမနာ ချီးမွမ်းခြင်းနှင့် သူတပါးကောင်းချီး မင်္ဂလာ စကားထွက်နိုင်ဖို့ ရည်ရွယ်ချက်ထားသည်။

- ယောနသန်အက်ဂေါ့(ဒ်)

“ အစအဦး၌ “

“In The Beginning “

“ အစအဦး၌ ဘုရားသခင်သည် ကောင်းကင်နှင့်မြေကြီး ကို ဖန်ဆင်းတော်မူ၏။ (ကမ္ဘာဦးကျမ်း ၁:၁)

သင်္ကြံအသက်တာ၌ ဘုရားသခင်သည် အစအဦးဖြစ်ပါလား။ အာဗြဟံ အသက် ခုနစ်ဆယ်ငါးနှစ်၌ ဘုရားသခင်သည် သူ့ကို ခေါ်တော်မူ၍ သင်္ကြံပြည်နှင့်တကွ အမျိုးသားချင်း ပေါက်တော်များထဲက ထွက်ပြီးလျှင် ငါပြသောပြည်သို့ သွားလော့ဟု မိန့်တော်မူ၏။

အာဗြဟံသည် ယုံကြည်ခြင်း အားဖြင့် အလွန်ချစ်သော တယောက်တည်းသား ဣဇာကကို မီးရှို့ ရာယဇ ပြု၍ ပူဇော်ဖို့ ခေါ်တော်မူသည်။ တန်ခိုးကြီးသော ဘုရားသခင်၏ လက်တော်အောက်၌ သင်၏ မိသားစု ကို အပ်နှံသ လား။ စာရဲသည် ကောင်းသော မိခင်ဖြစ်ပြီး အာဗြဟံ အတွက် ကောင်းသော မယားလဲဖြစ်သည်။ စာရဲသည် ဘုရား သခင် ကို ယုံကြည်ကိုးစား သကဲ့သို့ အာဗြဟံလဲ ကြောက်ရွံ့ ရိုသေသောသူ ဖြစ်သည်။

ရှောလမွန်သည် ကိုယ်တော် ဤလူတို့ ကို တရားစီရင်နိုင်မည်အကြောင်း ကောင်းမကောင်း ကို ပိုင်းခြား ၍ သိတတ်သော ညဏ်ကို ပေးသနားတော်မူပ ဆုတောင်း၏။ ရှောလမွန်သည် အသက်ကြီးသော အခါ မိန်မများတို့ သည် စိတ်နှလုံးတော်ကို အခြားတပါးတော ဘုရားနောက်သို့ လွှဲစေကြ၏။ ဘုရားသခင် ဤတည်ရှိတော်မူခြင်းသည် ယုံကြည် သူများ၏အဓိက အရာဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်သည်လည်း ရွှင်လန်းခြင်းရှိ၏။

ခပ်သိမ်းသော အရာတို့ သည် လူမပြောနိုင်အောင် ပင်ပန်းခြင်းနှင့် ယှဉ်ကြ၏။ အကယ်၍ အရင်ဆိုသော သူသည် နှစ်ပေါင်းမြောက်မြားစွာ အသက်ရှင်သော်လည်းပဲ စိတ်ချမ်းသာခြင်းမရှိလျှင် အကျိုးကျေးဇူးမရှိပါ။ ဘုရားသခင် ၌ အရာအားလုံးသည် ပြည့်စုံ၏။ ဘုရားသခင်သည် သင်နှင့်အတူ တည်ရှိတော်မူ၏။ အဘယ်ကြောင့် သင်သည် ဝမ်း နည်းနေပါသလဲ? တန်ခိုးကြီးသော လက်တော်အောက်၌ ကိုယ့်ကိုနှိမ့်ချပြီး ဘုရားသခင်သည် သင်ကို ချီးမြှောက်တော် မူမည်။ ဘုရားသခင်၏ ခေါ်တော်မူခြင်း လက်ခံရရှိသည့် အချိန်၌ အကျွန်ုပ်အလုပ်၊ မြို့နှင့်လူမျိုးများအတွက် သွားပြီး ဘုရား၏ခေါ်တော်မူခြင်းကို နာခံခဲ့သည်။ ဘုရားသခင်၏အလိုတော်အတိုင်း အသက်တာ လျှောက်လှမ်းသည့်အခါ ဘုရားသခင်၏ကောင်းချီးမင်္ဂလာ၊ ကောင်းမြတ်ခြင်းများ လက်ခံရရှိမှာ ဖြစ်သည်။ အကြင်သူသည် ဘုရား၌တည် လျှင် ဘုရားသည်လည်း သူ၌တည်၏။ ထိုသူသည် များစွာသော အသီးကို သီးတတ်၏။ ဘုရားသခင်နှင့်ကွာလျှင် အကျွန်ုပ်တို့ သည် အဘယ်အမှုကိုမျှ မတတ်နိုင်ကြ။ ထို့ကြောင့် ဤနှစ်သစ်၌ ဘုရားနှင့် အသက်တာလျှောက်လှမ်းကြစို့။ ဘုရား သခင်သည် အကျွန်ုပ်တို့ ၏အဦးဆုံးသောသူ၊ နောက်ဆုံးသောသူဖြစ်ပါစေ။

- အမ်(န်) ဒီယေလ

“ တခါးကို ဆက်လက်ခေါက်ကြလော့ ”
“Keep on Knocking ”

နေ့စဉ်နေ့တိုင်းမည်မှောင်းခြင်း၊ ဝမ်းနည်းအားငယ်ခြင်း ကျော်ဖြတ်နေရသော ဤလောက၌ အသက်ရှင် နေရသော်လည်း ခရစ်တော်ကို ကယ်တင်ပိုင်ရှင်အဖြစ် လက်ခံရရှိသော သူအတွက် ကြီးမားသော မျှော်လင့်ခြင်း ရှိ၏။

ဘုရားသခင်သည် သင့်ကို တန်ခိုးရှိသော တန်ဆာမလာကဲ့သို့ အသုံးပြုချင်သည်။ ဘုရားသခင်သည် သင့်အတွက် အကောင်းဆုံးပြင်ဆင်ပေးထားသည်။ သင်၏နှလုံးသားကို စိတ်အားထက်သန်သော အတွေးအခေါ်နှင့် ပြည့်စုံစေချင်သည်။ ထို့ကြောင့် ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ဆုတောင်းသောအခါ လူနာကို ဘုရားသခင်ကယ်ဆယ်တော်မူ၏။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဆုတောင်းသည့်အခါ ယုံကြည်ခြင်းနှင့် ဆုတောင်းရမည်ဖြစ်သည်။ တနေ့တော့ မြို့တမြို့၌တပ်ကူး၏ ကျွန်တယောက်သည် နာ၍ သေခါနီး ရှိ၏။ သူ၏သခင်သည် သူ့ကို ချစ်၍ ယေရူဇာလံသတင် တော် ကို ကြားလျှင်ယုဒ အမျိုးအကြီး အကဲတို့ကို အထံတော်သို့ စေလွှတ်သဖြင့် ကိုယ်တော်သည် ကြွ၍ ထိုကျွန်ကို ချမ်းသာပေးတော်မူမည် အကြောင်း တောင်ပန်လေ၏။ ယေရူဇာလံ ထိုသူတို့နှင့် အတူကြွတော်မူ၏။ တပ်မူးက အကျွန်ုပ် သည် မင်းအောက်၌ ကျွန်ခံသော သူဖြစ်သော်လည်း စစ်သူရဲများကို အုပ်စိုး၍ တဦးကို သွားချေဟုဆိုလျှင် သွားပါ၏ တဦးကိုလာခဲ့ ဟု ခေါ်လျှင်လာပါ၏။ ယေရူဇာလံ ထိုစကားကိုကြားလျှင် ဤမျှလောက် သော ယုံကြည်ခြင်းကို ငါမတွေ့ဘူးသေးဟု မိန့် တော်မူ၏။

အနာရောဂါစွဲသော ကျွန်တော်သည် ကျန်မာလျက်ရှိသည်ကို သူတို့တွေ့ကြ၏။ ထို့ကြောင့် အစဉ်ဆုတောင်း လျက် စောင့်နေကြလော့။ ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ဆုတောင်းသော သူအသက်တာ၌ ဘုရားသခင်၏ ကောင်း မြတ်ခြင်းကို မြင်

တွေ့မှာဖြစ်သည်။ ယေရှုမိန့်တော် မှုသည်ကား သင်တို့မျှော်လင့်သော အကျိုးကို ရမည့်အကြောင်း ငြိမ်ဝပ်စေခြင်းငှါသာ သင်တို့အဘို့ ကြံစည်သော အကြံတို့ကို ငါသိ၏။ သင်တို့သည် ငါ့ကိုခေါ်၍ သွားလာကြလိမ့်မည်။ ဆုတောင်းသောအခါ သင်တို့စကားကို နားထောင်မည်။ ငါ့ကိုရှာသောအခါ စိတ်နှလုံး အကြွင့်မဲ့ရာလျှင် တွေ့ကြလိမ့်မည်။

ငါတို့သည် ဘုရားသခင် ထံတော်၌ ရဲရင့်ခြင်းအကြောင်းဟူမူကား၊ ငါတို့သည် အလိုတော်နှင့်အညီ တစုံတခုသော ဆုကိုတောင်းလျှင် ဘုရားသခင်သည် နားထောင်တော်မူ၏။ ဘုရားသခင် ရွေးကောက်မူသော သူတို့သည် ညနှင့်နေ့မပြတ် အော်ဟစ်၍ တောင်းလျှောက်လျှင် ဘုရားသခင်သည် သူတို့ဘက်၌ တရားမစီရင်ပဲ နေတော်မူမည်လော။ ကြာမြင့်စွာ သည်းခံတော်မူမည်လော။ ဤတွေးခေါ်နှင့် ဆုတောင်းခြင်းသည် သင်၏နှလုံးသား၌ လက်တွေ့လုပ်ဆောင်ကြပါ။ ဆုတောင်းခြင်းသည် သင်၏လျှို့ဝှက်သော အောင်မြင်မှုဖြစ်ပါစေ။

တနေ့၌ဆုတောင်းအစည်းအဝေးရှိသည်။ အသင်းတော်တခု၌ အမျိုးသမီးတဦး သွားရောက်ပါဝင်ပြီး သူမ၏ သားနှစ်ယောက် သက်တာပြောင်လဲစေဖို့ဆုတောင်းတင်ပြခဲ့သည်။ နောက်မကြာမှီ ဘုရားသခင်သည် သူတို့၏ ဆုတောင်းသံကို နားညောင်းအဖြေပေးခဲ့သည်။ တနေ့သော ညနေပိုင်းအချိန်တွင် မိခင်သည် ထမင်းပြင်ဆင်ပြီး အိမ်ခန်းထဲဆုတောင်းနေသော သားလေးနှစ်ယောက်ခေါ်ဖို့ တခါခါခေါ်ခဲ့သည်။ သားနှစ်ယောက်သည် ဒူးထောက်၍ သူတို့အခန်းထဲတွင် ဆုတောင်းနေကြသည်။ သားလေးနှစ်ယောက်၏ အသက်တာပြောင်လဲခြင်းသည် ကောင်းသော မိခင်၏ ဆုတောင်းခြင်းသာ ဖြစ်သည်။

- ဒီအယ်(လ်)မူးဒီး၊

“ ဘုရားသခင်သည် သင့်ကိုရွေးချယ်တော်မူ၏ ”
“ He Chose Your Lot ”

သင်၏အသက်တာ၌ ဘုရားသခင်သည် အမှာလုပ်ပါသလား? ဘုရားသခင်ကို ချစ်သော သူတည်းဟူသော ကြံစည်တော်မူခြင်းအတိုင်း ခေါ်တော်မူသော သူတို့၏ အကျိုးကို ခပ်သိမ်းသော အရာတို့သည် တညီတညွတ်တည်းပြုစုကြသည်။ ထာဝရဘုရားသည် ငါတို့ အမွေခံရာအဖို့ ငါတို့စားသောက်ရာအဖို့ ဖြစ်တော်မူ၏။ ကိုယ်တော်သည် အကျွန်ုပ် မွေအနှစ်ကို စောင့်ရှောက်တော်မူ၏။ သေမင်း၏အရိပ် ချိုင့်ထဲသို့ လျှောက်လှမ်းသွား နေရသော်လည်း ဘေးအန္တရာယ်မကြောက် အကြောင်းမူကား ကိုယ်တော်သည် အကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ ရှိတော်မူသည်။ ထို့ပြင်မက အကျွန်ုပ်တို့၏ ရန်သူတို့ရှေ့မှာ စားပွဲကို ခင်းပေးတော်မူ၏။

ဘုရားသခင်သည် မိမိလူတို့ကို သိုးစုကဲ့သို့ ကယ်တင်တော်မူ၏။ ငါတို့သည် မြေတော်၌ထင်ရှားသော သာရဖူ မျက်မှန်ကဲ့သို့ဖြစ်ကြလိမ့်မည်။ ကျေးဇူးတော်သည် အလွန်ကြီးစွာတကား၊ ထို့ကြောင့် အပြစ်အတွက် စစ်မှန်သော တောင်တရပြီး ဘုရားသခင်ကိုရှာသော သူအတွက် ကြီးမားသော မျှော်လင့်ခြင်းတံခါး ဖွင့်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်ကို ကိုးစားသောသူသည် သွားလေအရာရာ၌ စောင့်ရှောက်စေခြင်ငှါ ကောင်းကင်တမာန်တို့ မှာထားတော်မူသည်ဖြစ်သည်။ ယုံကြည်သော စိတ်နှင့်အကျင့်ကိုကျင့်ပြီး စိတ်နှင့် ကြိုးစားအားထုတ်ခြင်း ငါတို့ သခင်ယေရှုခရစ်ကို မျှော်လင့်သောစိတ်နှင့် တည်ကြည်ခြင်းတို့ကို ငါတို့သည် အဆင်မပြတ် အောက်မွဲကြလော။

သင်၏အသက်တာ သုံးပြုခြင်းအားဖြင့် ထာဝရဘုရားသည် သင့်အတွက် ကြီးမားသော အကြံအစည် ရှိတော်မူ၏။ ထို့ကြောင့် တန်ခိုးကြီးသော လက်တော်အောက်၌ ကိုယ့်ကိုကိုယ်နိမ့်ချပြီး ကာလအချိန်တန်လျှင် ဘုရားသခင်သည် သင့်ကို ချီးမြှောက်တော်မူမည်။ ဘုရားသခင်သည် သင်၏ ညဏ်ပညာ၊ အသက်တာ သုံးပြုခြင်းသည် ဘုရားသခင်သည် သင့်ကို ခေါ်တော်မူသည်။ ဘုရားသခင်သည် သင်နှင့်အတူ အမြဲရှိတော်မူသည်။

- အက်(ဖ်)ဘီမီယား

“ အဘယ်ကြောင့် ကျွန်ုပ်အပေါ် ”

“ Why Me ”

အဘယ်ကြောင့်? အကျွန်ုပ်အပေါ်? အဘယ်ကြောင့် ကျွန်ုပ် မိသားစုအပေါ်? စိတ်ပျက်အားငယ်ခြင်း၏ အဓိပ္ပါယ်သည် ဘာလဲ? မီးပွားတို့သည် အထက်သို့ ပျံတက်သည်။ နည်းတူ၊ လူသည် ဒုက္ခ၌ ကျင်လည်ခြင်းငှါ မွေးဖွား၏။ (ယောဘ ၅ : ၇) ငါသည် အားလျော့လျက်ရှိ၏။ အစဉ်မပြတ် အသက်မရှင်ရာငှါ အသက်သည် အခိုး အငွေ့ဖြစ်၏။ တမြို့ မှတမြို့သို့စာပို့သော လုလင် ထက် ငါ့နေ့ရက်တို့သည် လျင်မြန်၍ ကောင်းကျိုးကို မခံရပဲ ပြေးတတ်ကြ၏။ ငါသည် မြည်တမ်းသော စကားကို ဖြတ်၍ ရှင်လန်းသောမျက်နှာကို ရှောင်လျက်၊ ရဲရင့်ခြင်းသို့ ရောက်မည်ဟု ငါဆိုသော်လည်း ငါခံရသော ဒုက္ခပဒေနာများသောကြောင့် ကြောက်သောသဘောရှိ၏ ရှင်ပေါလုက ငါ့တန်ခိုးသည် အားနည်းခြင်းအဖြစ်၌ စုံလင်တတ်သည်ဟု မိန့်တော်မူ၏။ ထို့ကြောင့် ခရစ်တော်၏ တန်ခိုးသည် ငါ့အပေါ်၌ ကျိန်းဝပ်မည့်အကြောင်း၊ ငါ့ကို ၌အားနည်းခြင်းအဖြစ်ကို ဝမ်းမြောက်သော စိတ်နှင့် ဝါကြွားခြင်း ငါသာ၍ ငါအလိုရှိ၏။ (၂ ကော ၉ : ၈) ဆင်းရဲသောသူ တို့အား ပေးကမ်းပြီး သူ၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းသည် အစဉ်အမြဲတည်၏။

ဘီလီဂရိဟမ်ပြောသည်မှာ ယုံကြည်မှု များသည် အားနည်းခြင်း၊ ကဲ့ရဲ့ခြင်း၊ ဆင်းရဲခြင်း ၊ ညည်းဆဲနိုင် စက်ခြင်း၊ ကျပ်တည်းစွာသော ဒုက္ခပဒေနာခံခြင်းတို့ကို ခရစ်တော် ခွင့်ပြု၏။ “ ငါ့ကို သတ်တော်မူ၍ ငါမျှော်လင့်စရာမရှိ တော်လည်း၊ ရှေ့တော်၌ ကိုယ့်အပြစ်ဖြေရာ စကားကို ငါလျှောက်ထားမည်။” (ယောဘ ၁၃ : ၁၅)

လူသားဒုက္ခပဒေနာ ခံစားခြင်းအကြောင်းသည်

- (၁) ကျွန်ုပ်တို့၏ ရူးမူးခြင်းကြောင့် အားနည်းခြင်း၊ ဖျားနာခြင်း၊ ကျပ်တည်းစွာသော ဒုက္ခပဒေနာများ ခံတပ်၏။
- (၂) ဆုံမခြင်း မည်သည်ကား၊ ခံရခြင်းအခါ ဝမ်းမြောက်စရာမထင်၊ ဝမ်းနည်းစရာထင်တတ်၏။ သို့သော်လည်း ဆုံးမခြင်း ကို ခံရသော သူတို့သည် နောက်မှ ငြိမ်သက်ခြင်းနှင့် ဆက်ဆိုင်သော ဖြောင့်မတ်ခြင်းအကျိုးကို ခံရကြ၏။ (ဟေဗြဲ ၁၂ : ၁၁)
- (၃) ဘုရားသခင်၏သားတော်မှန်တော်လည်း၊ ဆင်းရဲဒုက္ခကိုခံရသောအားဖြင့် နားထောင်ခြင်း အကျိုးအကြောင်းကို တင်တော်မူ၏။ (ဟေဗြဲ ၅ : ၈)
- (၄) ခရစ်တော်ကို ယုံကြည်ခြင်း အခွင့်မှာတပါး ခရစ်တော် အတွက်ကြောင့် ဆင်းရဲခံရခြင်း အခွင့်ကို ကျေးဇူးတော် အားဖြင့်ရကြ၏ (ဖိလိပီ ၁ : ၂၉) ခရစ်တော်သည် မိမိရှေ့ထားသော ဝမ်းမြောက်ခြင်းအကြောင်းကြောင့် ရှက် ကြောက်သောအရာကို မမှတ်ပဲ လက်ဝါးကားတိုင်၌ ခံပြီးမှ၊ ဘုရားသခင်၏ ပုလ္လင်တော် လကျော်ဘက်၌ ထိုင်နေ တော်မူ၏။ (ဟေဗြဲ ၁၂ : ၂)
- (၅) ဘုရားသခင်ကို ချစ်သော သူတည်းဟူသော ကြံစည်တော်မူခြင်းအတိုင်း ခေါ်တော်မူသော သူတို့၏အကျိုးကို ခပ်သိမ်းသောအရာတို့သည် တညီတညွတ်တည်းပြုစုကြသည်ကို ငါတို့သိကြ၏။ (ရောမ ၈ : ၂၈) ဘုရားသခင် သည် ရှေ့မဆွက သိတော်မူသောသူတို့ကို သားတော် ၏ ပုံသဏ္ဍာန်နှင့် တညီတည်းဖြစ်စေခြင်းငှါ ရှေ့မဆွက ခွဲခန့် မှတ်သားတော်မူ၏ (ရောမ ၈ : ၂၉)

သနားခြင်းဂရုဏာ၏အဘ၊ သက်သာခြင်းအမျိုးမျိုးတို့ ၏ အရှင်တည်းဟူသော ငါတို့ သခင်ယေရှုခရစ် တော်၏ ခမည်းတော် ဘုရားသခင်သည် မင်္ဂလာရှိတော်မူစေသတည်း။ ငါတို့သည် ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော် အား ဖြင့် ကိုယ်တိုင်သက်သာခြင်းရှိသကဲ့သို့ ဆင်းရဲခြင်းအမျိုးမျိုးကို မခံရသော သူတို့အား သက်သာစေနိုင်မည့် အကြောင်း ဆင်းရဲခြင်းအမျိုးမျိုးတို့ ၌ ဘုရားခင်သည် ငါတို့ အား သက်သာစေတော်မူ၏ (၂ ကော ၁ : ၃-၄)

-ဘီလီဂရိဟမ် ခရစ်ယာန်စာအုပ်၊ ၁၉၉၄၊ စာမျက်နှာ ၂၂၃-၂၂၅